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Abstract (en)
[origin: WO8809748A1] The invention concerns a process and a device for packing pressed balls (14) maintained under pressure between the dies
(6, 7) of press. Before the balls (14) are pressed, a bottom film (18) and a top film (16) to envelope the balls are inserted between the balls (14) and
the dies (6, 7). After pressing, a coating film is wrapped laterally around the stressed balls, closed behind the balls, and then severed, by means of
a packing device (8). For this purpose, a cutting/welding device (13) is provided, which may be designed as an ultrasonic welding device. During
packing, the balls are attached by means of encircling bands. To this end the packing device is movably mounted and consists of a film carrier (9), a
cutting/welding device (13), a device (12) for applying said bands and, if necessary, an unloading device (49).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Verpacken von gepreβten Ballen (14), die zwischen Preβstempeln (6, 7) unter Druck
gehalten werden. Hierzu werden vor dem Pressen des Ballens (14) eine Bodenfolie (18) und eine Deckelfolie (16) zur Umhüllung zwischen den
Ballen (14) und die Preßstempel (6, 7) eingebracht. Nach dem Pressen wird mittels einer Verpackungsvorrichtung (8) eine Mantelfolie seitlich
um den eingespannten Ballen herumgeführt und hinter dem Ballen geschlossen und abgetrennt. Hierfür ist eine Trenn/Schweißvorrichtung (13)
vorgesehen, die als Ultraschall-Schweißvorrichtung ausgebildet sein kann. Der Ballen wird während des Verpackens durch Umreifungen fixiert.
Die Verpackungsvorrichtung (8) ist hierzu beweglich gelagert und besteht aus einem Folienträger (9), einer Trenn/Schweißvorrichtung (13), einer
Umreifungsvorrichtung (12) und ggf. einer Entnahmevorrichtung (49).
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